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Sēdi vada komitejas priekšsēdētājs Aivars Okmanis 

 

Sēdē piedalās 8 komitejas locekļi: 

komitejas priekšsēdētājs Aivars Okmanis, domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, 

deputāts Jānis Dūmiņš, deputāts Guntis Kalniņš, deputāts Juris Krievs, deputāts Mārtiņš 

Mediņš, deputāte Līga Rimševica, deputāts Voldemārs Čačs 

 

Sēdē nepiedalās: 

deputāte Ināra Pētersone – darba dēļ 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, Bauskas novada administrācijas vadītājs Edgars 

Paičs, Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja Indra Latviete, Ekonomikas un finanšu 

nodaļas vadītāja Ilona Spurķe, vadītājas vietniece Sarmīte Oļehnoviča, ekonomistes Zaiga 

Kārkliņa, Gita Skribāne un Marija Abramčika, datorsistēmu un datortīklu administrators 

Jānis Dimitrijevs, Juridiskās nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, Administratīvā departamenta 

vadītāja Līga Kausiniece, Administratīvās nodaļas vadītāja Egija Matuzone, Attīstības un 

būvniecības departamenta vadītājs Mārtiņš Veinbergs, Audita un kapitālsabiedrību uzraudzības 

nodaļas vadītājs Dainis Rijkuris, Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja Ilze Tijone, projektu 

vadītājas Antra Bagone, Laine Baha un Laura Šterna, Izglītības, kultūras, sporta un 

sabiedrības labklājības departamenta vadītāja Antra Ozoliņa, Jaunatnes nodaļas vadītāja Līga 

Briģe, sabiedrisko attiecību speciāliste Beata Logina, Bauskas apvienības pārvaldes vadītāja 

Līga Vasiļauska, būvinženiere Agita Eglinska, nekustamo īpašumu speciālisti Dace Stubure 

un Māris Šarķis, Uzņēmējdarbības un kompetenču attīstības centra vadītāja Elita Priedniece, 

speciāliste Baiba Valdmane, Rundāles apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu speciāliste 

Dace Neiberte, Iecavas apvienības pārvaldes vadītājs Normunds Vāvers, Nekustamo īpašumu 

nodaļas vadītāja Baiba Leitlante, Vecumnieku apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu 

speciāliste Ligita Vasermane, deputāts Vilnis Gailums, sporta nama “Dartija” direktore Ineta 

Bramane, Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas slimnīca” vadītāja Margarita 

Epermane, Bauskas novada pašvaldības iestādes “Zemgales mutes veselības centrs” vadītāja 

Mirdza Lazda, Bauskas novada Sociālā dienesta Rundāles struktūrvienības vadītāja Kristīne 

Brūvele, laikraksta “Bauskas Dzīve” žurnālists Uldis Varnevičs 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece. 

 

Komitejas sēdes norisi ieraksta audio formātā. 
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Sēdes darba kārtība:  

1. Informatīvs ziņojums par Bauskas novada pašvaldības kapitālsabiedrības SIA “Zemgales 

mutes veselības centrs” darbību 2022.gadā. 

2. Informatīvs ziņojums par Bauskas novada pašvaldības kapitālsabiedrības SIA “Bauskas 

slimnīca” darbību 2022.gadā. 

3. Par SIA “Bauskas slimnīca” 2022.gada peļņas novirzīšanu uzņēmuma attīstībai. 

4. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas novada domes 2023.gada 30.marta saistošajos 

noteikumos Nr.3 “Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2023.gadam”” apstiprināšanu. 

5. Par Bauskas novada pašvaldības konkursa “Bauskas novada Uzņēmēju gada balva” 

nolikuma apstiprināšanu. 

6. Par festivāla “Bauska TASTE” 2023.gada dalības maksas nolikuma apstiprināšanu. 

7. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas novada Sociālais dienests” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

8. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Iecavas apvienības pārvalde” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

9. Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestādes “Skaistkalnes vidusskola” sporta zāles 

maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

10. Par ūdensapgādes un kanalizācijas tarifiem Brunavas, Ceraukstes, Codes, Dāviņu, Gailīšu, 

Mežotnes un Vecsaules pagastā. 

11. Par papildu finansējumu skolēnu nodarbinātības pasākumam. 

12. Par aizņēmumu projekta “Energoefektivitātes paaugstināšana sporta namam “Dartija” 

Iecavā” īstenošanai. 

13. Par projekta pieteikuma “Bezemisiju transporta līdzekļu iegāde Bauskas novadā” 

sagatavošanu. 

14. Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022. – 2028.gadam Investīciju 

plānā. 

15. Par valsts reģionālā autoceļa P87 Bauska-Aizkraukle ceļa posma pārņemšanu pašvaldības 

īpašumā. 

16. Par atmežošanas atļauju nekustamajā īpašumā “Pintes” Vecsaules pagastā. 

17. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - Smaidas-13, Ozolaine, Vecsaules 

pagasts, Bauskas novadā dienesta dzīvokļa statusa atcelšanu un atsavināšanu. 

18. Par nekustamā īpašuma Ceriņu iela 8, Bauskā atsavināšanu. 

19. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Lauktehnika 6”-6, 

Rītausmas, Īslīces pagasts, Bauskas novadā atsavināšanu. 

20. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Lauktehnika 16”-40, 

Rītausmas, Īslīces pagasts, Bauskas novadā atsavināšanu. 

21. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Tirgus iela 2C-28, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

22. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.13 “Misas 

Kūdra 1”, Misa, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

23. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3 “Misas 

kūdra 10”, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

24. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.11 “Misas 

kūdra 12”, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

25. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.12 “Silmači”, 

Kurmenē, Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 
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26. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.5 “Lieltenteni 

2”, Valles pagasts nodošanu atsavināšanai. 

27. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Ziedoņi 26”, Rundāles 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

28. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Ziedoņi 40”, Rundāles 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

29. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Īslīces stacija 2”, Rundāles 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

30. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Mazbērtužas”, Rundāles pagastā 

atsavināšanu. 

Komitejas priekšsēdētājs informē par 2 papildus jautājumu iekļaušanu sēdes darba kārtībā, 

notiek balsošana. 

Balsojums par papildus darba kārtības jautājumiem 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: papildināt darba kārtību ar 31. un 32.jautājumu. 

 

Papildu darba kārtība: 

31. Par ūdensapgādes un kanalizācijas tarifiem Rundāles, Svitenes un Viesturu pagastā. 

32. Par Bauskas novada pašvaldības konkursa “Īsteno savu ideju Bauskas novadā!” 

līdzfinansējuma piešķiršanas apstiprināšanu. 

 

 
1.p. 

Informatīvs ziņojums par Bauskas novada pašvaldības kapitālsabiedrības SIA “Zemgales 

mutes veselības centrs” darbību 2022.gadā. 

(D.Rijkuris, M.Lazda, G.Kalniņš, V.Čačs, A.Okmanis) 

Ziņo: D.Rijkuris, M.Lazda. 

 Atbilstoši pašvaldības kapitālsabiedrību pārvaldības noteikumiem, Audita un 

kapitālsabiedrību uzraudzības nodaļa iesniedz ziņojumu par kapitālsabiedrības darbību 

2022.gadā.  

Ziņojumā sniegta informācija par būtiskākajiem finanšu darbības rādītājiem. 

Kapitālsabiedrības pastāvīgās telpas tiek remontētas, šobrīd darbību veic Dārza ielā 12A, 

Bauskā. Dēļ remonta mainīti plāni par pamatlīdzekļu iegādi, uzkrāti pietiekami apgrozāmie 

līdzekļi, lai palielinātu savu pamatlīdzekļu klāstu.  

Vidēja termiņa darbības stratēģijā redzams, ka novirzes ir ievērojamas, lielākoties tas 

skaidrojams ar to, ka atlikti plānotie ieguldījumi, ilgtermiņā problēmas tas nerada. Šogad ir 
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iecere plānus īstenot. 2022.gadā kapitālsabiedrība ievērojami pārsniegusi plānoto 

apgrozījumu par 26%, kas ir mazāks par iepriekšējo gadu. Pieaug izmaksas visās jomās, 

bruto peļņa 2022.gadā ir augstāka kā plānota.  

Vērojams bilances pieaugums par 13,41% salīdzinot ar iepriekšējo gadu, ko veido 

palielinājums naudas līdzekļos (neiegādātie pamatlīdzekļi). Darbības efektivitātes 

raksturojošie rādītāji ir stabili, kapitālsabiedrība strādā ar peļņu, vērtējams kā stabils 

uzņēmums; likviditātes koeficients ir augsts – pieejamie līdzekļi netiek izmantoti, 

pamatojoties uz neiegādātajiem pamatlīdzekļiem.  

Vērtējot kapitālsabiedrības darbību pēc kritērijiem, secināms, ka tā mērķu izpilde ir 

apmierinoša, darbība ir stabila.  

 M.Lazda papildina, ka primārais ir atgriezties atjaunotajās telpās, kad tiks plānota 

jaunu pamatlīdzekļu iegāde. Bērnu veselības aprūpe skolās uzrāda ļoti labus rezultātus. 

 G.Kalniņš aktualizē jautājumu par peļņas novirzīšanu uzņēmuma attīstībai un jautā, 

kādus pamatlīdzekļus plānots iegādāties. D.Rijkuris paskaidro, ka atbilstoši rezultātiem  

gada pārskatā, kapitālsabiedrības peļņas daļa ir 10% no peļņas, ko izmaksā dividendēs, 

pārējo novirzot attīstībai. M.Lazda papildina, ka būtu labi, ja šie 2 000 EUR, ko izmaksājam 

dividendēs, paliktu uzņēmumā licenču atjaunošanai, bet sapulcē vienojāmies, ka šīs summas 

neesamība neietekmēs darbību.  

 V.Čačs ierosina šo peļņas daļu 10% apmērā atstāt uzņēmumam. M.Lazda atbild, ka to 

paredz nolikums; D.Rijkuris papildina, ka noteikumos minēts, ka 10% ir minimālā summa, 

kuru iespējams pārskatīt, ja šo 10% peļņas izmaksa apdraud investīcijas vai uzņēmuma 

finanšu stabilitāti, nav situācijas, ka būtu apdraudējums. V.Čačs uzsver, ka uzņēmums veic 

labu darbu bērnu veselības aprūpē un pašvaldība varētu parādīt labu žestu šo peļņas daļu 

atstājot uzņēmuma rīcībā. A.Okmanis norāda, ka pašvaldība strādā atbilstoši izstrādātajiem 

noteikumiem, kapitālsabiedrība nav prasījusi šīs daļas piemērošanu, deputāti var iepriekš 

iesniegt priekšlikumus. 

 Informāciju pieņem zināšanai. 

 

2.p. 

Informatīvs ziņojums par Bauskas novada pašvaldības kapitālsabiedrības SIA “Bauskas 

slimnīca” darbību 2022.gadā. 

(D.Rijkuris, M.Epermane, G.Kalniņš) 

Ziņo: D.Rijkuris, M.Epermane. 

 2022.gada augustā beidzās pilnvaras kapitālsabiedrības iepriekšējai valdes loceklei, 

septembrī tika apstiprināta jauna valdes locekle Margarita Epermane. Šī maiņa ir iekavējusi 

plānotās investīcijas uzņēmumā – ieguldījumi īpašumā, aprīkojuma iegāde.  

Tika palielināts kapitālsabiedrības pamatkapitāls – zemes domājamās daļas no nekustamā 

īpašuma, sasniedzot 822 182 EUR. Vērojams uzkrājums apgrozāmajos līdzekļos, plānotās 

investīcijas ievērojamu samazinājumu nedos. Likviditātes koeficients ir ļoti augsts, 

kapitālsabiedrības rīcībā esošie līdzekļi netiek ieguldīti attīstībā. Pārējie rādītāji ir normas 

robežās, uzņēmums strādā atbilstoši plāniem, 2022.gada stabilizācija saistīta ar Covid 

pandēmijas ieviestajām korekcijām – samazinās piemaksu apjoms no NVD, izmaiņas 

personāla atalgojumos.  

Atbilstoši kritērijiem, kapitālsabiedrības finanšu mērķu izpildē vērtējami kā labi – nav 

sasniegti atsevišķi plānotie finanšu mērķi, ko nosaka objektīvi iemesli un novirzes nerada 

būtiskus riskus. Kapitālsabiedrība atjaunojusi savu investīciju plānu, veiktas izmaiņas vidēja 

termiņa darbības stratēģijā.  

 M.Epermane papildina ar informatīvu prezentāciju. Uzņēmuma stratēģiskie mērķi – 

veselības aprūpes pakalpojumu pieejamība un attīstība un veselīga dzīvesveida veicināšana. 

2022.gadā medicīnas pakalpojumiem neto apgrozījums sastāda 4 196 155 EUR, kas ir 
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mazāks par 2,73% salīdzinot ar iepriekšējo gadu. Lielākais apgrozījuma īpatsvars ir valsts 

apmaksātajiem pakalpojumiem – 83,98% - 3 523 871 EUR. Finansējuma pieaugums 

ambulatorajiem medicīnas pakalpojumiem, uzņemšanas nodaļas darbības un laboratorijas 

pakalpojumu nodrošināšanai. Šie pakalpojumi sniegti vairāk, kā bija plānots 2022.gada 

sākumā, šie grozījumi veikti pakalpojumu sniegšanas pārplānojuma procesā. Samazinājums 

stacionārajiem medicīnas pakalpojumiem – aprūpes nodaļas un medicīnas mājas aprūpes 

pakalpojumam.  

Maksas medicīnas pakalpojumi sastāda 9,27%, salīdzinājumā ar iepriekšējo gadu vērojams 

palielinājums, kas izskaidrojams ar maksas pakalpojumu cenrāža caurskatīšanu.  

2022.gadu uzņēmums noslēdzis ar pozitīvu darbības rezultātu ar peļņu 483 219 EUR, par 

cik plānotās investīcijas netika realizētas – ventilācijas izbūve stacionāra nodaļā.  

 G.Kalniņš jautā par maksas medicīnas pakalpojumiem, vai analizēta jauna 

pakalpojuma ieviešanas ietekme vai pakalpojumi palikuši dārgāki. M.Epermane atbild, ka 

pakalpojumu apjoms ir palielinājies, jo 2022.gada oktobrī tika ieviests e-veselības e-

pieraksta punkts, kas nodrošināja maksas pakalpojumu pieejamību kompjūtertomogrāfijā un 

otolaringoloģijā sestdienās.   

 Informāciju pieņem zināšanai. 

 

3.p. 

Par SIA “Bauskas slimnīca” 2022.gada peļņas novirzīšanu uzņēmuma attīstībai. 

(D.Rijkuris, M.Epermane, V.Čačs, I.Romānovs, A.Okmanis, G.Kalniņš, L.Rimševica) 

Ziņo: D.Rijkuris, M.Epermane. 

  Apstiprinot kapitālsabiedrības 2022.gada pārskatu, secināms, ka SIA “Bauskas 

slimnīca” gadu pabeigusi ar peļņu 483 219 EUR apmērā un minimālā dividendēs 

izmaksājamā daļa pašvaldībai kā kapitāldaļas turētājai sastāda 48 321,90 EUR. Secināms, 

ka šie 10% jeb dividendēs izmaksājamā summa varētu ietekmēt uzņēmuma plānus 

turpmākajiem gadiem, līdz ar to būtu atstājami uzņēmuma pārvaldībai savas attīstības 

nodrošināšanai. Lēmumam pievienots detalizēts investīciju plāns, provizoriskais laika 

grafiks un aktivitāšu finanšu plūsma. Aicina M.Epermani izklāstīt turpmākos uzņēmuma 

plānus. 

 M.Epermane papildina ar informatīvu prezentāciju par esošo situāciju investīciju 

plānos. Stacionāro pakalpojumu nodrošināšanai nepieciešama infrastruktūras uzlabošana – 

nav pilnīga vides pieejamība, nav atbilstošas ventilācijas un mikroklimata nodrošināšanas 

inženiertīklu; operāciju bloks sadalīts divās daļās – dienas stacionāra pakalpojumus 

nodrošina gan dienas, gan fibrogastroskopijas spārnā. Ir vairākas tukšas telpas 2.stāvā, kurā 

varētu attīstīt un nodrošināt paliatīvo aprūpi. Uzņemšanas nodaļai jānodrošina atvieglota  

NMPD piekļuve telpām, kā arī ergonomiskai pacientu pārvietošanai un personāla darbam. 

Būtu nepieciešams arī vēl viens lifts epidemioloģisko prasību nodrošināšanai pacientu 

plūsmas regulēšanai. Rehabilitācijas nodaļa ir attīstāma, palielinot pakalpojumu pieejamību. 

Speciālistu piesaiste tiek nodrošināta dažādos līmeņos, sākot ar izglītības iestādēm, 

piesaistot studentus, rezidentus, ārstus-speciālistus. Jāuzlabo infrastruktūra, nodrošinot 

darbiniekiem un pacientiem ergonomiskus un uz labbūtības principiem balstītu vidi, 

drošībai un pakalpojumu kvalitātes nodrošināšanai. Infrastruktūras uzlabošanas galvenie 

aspekti – energoefektivitāte, īstermiņa darbu un ERAF projektu realizācija, ambulatoro 

pakalpojumu attīstība ERAF projektu ietvaros, dienas stacionāra atjaunošana (operāciju 

bloka renovēšana un telpu labiekārtošana), rehabilitācijas pakalpojuma attīstība, vides 

pieejamības un navigācijas uzlabošana arī poliklīnikā, medicīnas ierīces.  

Kopējais investīciju plāns provizoriski sastāda 2 482 700 EUR, izmaksas var mainīties. 

Visas investīcijas nav iespējams realizēt no ERAF projektiem, tāpēc būtiski investīcijas 

bāzēt uz uzņēmuma uzkrātajiem finanšu līdzekļiem un pagājušā gada peļņas. Pie attīstības 
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plāna izstrādes iesaistīti vairāki jomas darbinieki, tiek apzināta pieredze arī citās 

pašvaldībās.  

 V.Čačs izsaka atbalstu lēmuma projektam, bet norāda uz nekonsekvenci attiecībā pret 

SIA “Zemgales mutes veselības centrs”, kurai nevaram sniegt atbalstu 2 000 EUR apmērā. 

I.Romānovs norāda, ka ar katras kapitālsabiedrības valdes locekļiem tiek diskutēts par 

nepieciešamo atbalstu, šajā gadījumā ZMVC neuzstāj uz palīdzību.  

 A.Okmanis norāda uz kopējo investīcijām nepieciešamo summu 257 600 EUR apmērā, 

plānotājiem kopējiem finanšu līdzekļiem 2 482 700 EUR apmērā un uzņēmuma uzkrājumu, 

kas ir nepilni 4 miljoni EUR – vai pie šādiem skaitļiem pierādās kāds apdraudējums 

uzņēmumam. D.Rijkuris atbild, ka apdraudējuma nav. A.Okmanis norāda, vai ir korekti 

sagatavots lēmuma projekts, pamatojoties uz šiem skaitļiem. D.Rijkuris atbild, ka summu 

var skatīt detalizētāk, konkrētais skaitlis 10% no peļņas nav izdalīts no kopējām 

investīcijām. I.Romānovs papildina, ka nepieciešams līdz domes sēdei precizēt peļņas daļu, 

kā tā iekļaujas 2023.gada īstenojamajās investīcijās. 

 G.Kalniņš papildina, ka reālā naudas ieguldīšana ir paredzēta 2024.gadā; vai būtu 

pieejama informācija par šī gada finanšu līdzekļu prognozi. D.Rijkuris atbild, ka tiks 

precizēts.  

 A.Okmanis rezumē jautājuma virzīšanu uz domes sēdi vai jautājuma skatīšanu vēlreiz 

pēc precizējumu izskatīšanas, jo nav skaidrs pamatojums.  

 L.Rimševica iesaka jautājumu virzīt un iesniegt precizējumus uz domes sēdi. 

A.Okmanis norāda, ka, ja būtu precizējumi, tie būtu jau norādīti lēmuma projektā. 

D.Rijkuris papildina, ka tiks sagatavota precīzāka argumentācija uz jūnija Finanšu 

komitejas sēdi. 

 A.Okmanis rezumē atlikt jautājuma izskatīšanu līdz precizējumu iesniegšanai. Visi 

komitejas locekļi atbalsta. 

  

Nolemj:  atlikt darba kārtības jautājumu “Par SIA “Bauskas slimnīca” 

2022.gada peļņas novirzīšanu uzņēmuma attīstībai”. 

 

 

4.p. 

Par saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas novada domes 2023.gada 30.marta saistošajos 

noteikumos Nr.3 “Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2023.gadam”” apstiprināšanu. 

(I.Spurķe, G.Kalniņš) 

Ziņo: I.Spurķe.  

 Sagatavots lēmuma projekts par grozījumiem pašvaldības budžetā. Grozījumi veikti 

saistošo noteikumu 1.,2.,3., 4. un 6.pielikumā. Izklāsts sniegts grozījumu paskaidrojumu 

rakstā. Pašvaldības pamatbudžeta ieņēmumi tiek palielināti par 559 584 EUR, t.sk., lielākā 

daļa sastāda palielinājumu valsts budžeta transfertos, iekļauts finansējums 120 000 EUR 

apmērā Kultūras ministrijas finansējumam V.Plūdoņa muzeja ekspozīcijas izveidei, 

mērķdotācijas palielinājums mājokļu pabalstam par 59 745 EUR, tiek iekļauts finansējums 

skolēnu nodarbinātībai vasarā 34 224 EUR, atbalstīti Valsts kultūrkapitāla fonda projekti 

29 424 EUR apmērā, palielināta mērķdotācija izglītības iestāžu mācību līdzekļu iegādei 

20 897 EUR apmērā, atbalstīts Zivju fonda projekts. Precizēts arī transferts, ko saņemam no 

ES projektu īstenošanai – 23 619 EUR, t.sk. 18 508 EUR DI projektam. Palielinājums 

iestāžu ieņēmumu daļā – 146 384 EUR, finansējums par projektu “Vēsturiskais ceļš: 

Raudondvaris-Bauska” 144 497 EUR apmērā. Pašvaldību budžeta transfertu daļā 

palielinājums 59 004 EUR apmērā.  

 Izdevumi tiek palielināti par 1 233 838 EUR, vispārējo valdības dienestu sadaļā 

samazinājums par 110 868 EUR (rezerves fonda samazinājums, ko piešķir atbilstoši domes 
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lēmumiem Vecumnieku Mūzikas un mākslas skolas pārbūves papildu būvdarbiem un par 

finansējuma piešķiršanu skolēnu nodarbinātības pasākumiem), ekonomiskās darbības sadaļā 

iekļauta divu ceļu projektu īstenošana Iecavas pagastā, tiek samazināti izdevumi budžeta 

sadaļā līdzfinansējums ES fondu un citiem projektiem par līdzfinansējuma nodrošināšanu, 

iekļauti izdevumi Zivju fonda projektam; kopējais izdevumu palielinājums ir 863 635 EUR. 

Neliels palielinājums ir teritoriju un mājokļu apsaimniekošanas sadaļā 20 346 EUR, atpūtai, 

kultūrai, reliģijai – 143 899 EUR apmērā, t.sk. Kultūras ministrijas finansējums ekspozīcijas 

izveidei, kultūrkapitāla fonda atbalstīto projektu īstenošanai. Izglītības sadaļā izdevumu 

palielinājums 173 588 EUR apmērā, t.sk. 95 444 EUR nodarbinātības pasākumam 

skolēniem, Vecumnieku Mūzikas un mākslas skolas pārbūvei 52 680 EUR apmērā, 

izglītības iestādēm mācību līdzekļu iegādei. Sociālās aizsardzības sadaļā izdevumu 

palielinājums 140 238 EUR apmērā, precizēta izdevumu daļa DI projektam, mājokļu 

pabalstu izmaksai 59 745 EUR.  

 Iestādes veikušas tāmju iekšējos grozījumus apstiprināto budžetu ietvaros. 

 Grozījumos precizēta arī aizņēmumu daļa: kopējā plānotā aizņēmuma summa tiek 

palielināta par 895 512 EUR, t.sk., plānoti aizņēmumi diviem ceļu projektiem Iecavas 

pagastā un palielinājums DI projektam. Tiek palielināta arī aizņēmuma atmaksa par 203 741 

EUR, jo ir saņemts projekta finansējums, jāveic aizņēmuma pirmstermiņa atmaksa 

finansējuma apmērā.  

 Ieņēmumi ziedojumos tiek palielināti par 1 750 EUR.   

 G.Kalniņš jautā, vai ir iekļauta Skaistkalnes vidusskolas pamatu stiprināšanas 

projektēšana. I.Spurķe precizēs līdz domes sēdei.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas novada domes 

2023.gada 30.marta saistošajos noteikumos Nr.3 “Par Bauskas 

novada pašvaldības budžetu 2023.gadam”” apstiprināšanu” ar 

labojumiem. 

 

 

5.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības konkursa “Bauskas novada Uzņēmēju gada balva” 

nolikuma apstiprināšanu. 

(E.Priedniece, G.Kalniņš, A.Okmanis, B.Valdmane, J.Krievs) 

Ziņo: E.Priedniece.  

Komitejā iesniegts pašvaldības konkursa “Bauskas novada Uzņēmēju gada balva” 

nolikums apstiprināšanai. 28.aprīlī notika vērtēšanas komisijas sanāksme, kurā runāts par 

pašlaik esošā nolikuma uzlabošanu, līdz ar to ir izveidots jauns nolikums. Bija nepieciešami 

precizējumi e-pasta domēna un mājaslapas redakcijās, kā arī nomināciju skaita noteikšanā 
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līdz 8 nominācijām. Tika izslēgtas šādas nominācijas – gada lielākās investīcijas, gada 

inovācija, gada pašvaldības sadarbības partneris, jo vērojama pārāk liela sarežģītība 

pretendentu izvērtējumos, jo nav piekļuves tādiem datiem. Papildu tika pievienota 

nominācija – uz sociālām vērtībām balstīts uzņēmējs, kas iesaistījies dažādu novadu, valsts 

vai pasaules mēroga problēmu risināšanā. Komisija arī nonāca pie secinājuma, ka vairākas 

nominācijas vajadzētu izvirzīt novada iedzīvotājiem-pakalpojumu saņēmējiem, nevis tikai 

institūcijām. Iedzīvotāji varēs pieteikt pretendentus – gada amatnieks-mājražotājs, gada 

tirgotājs-pakalpojumu sniedzējs, gada tūrisms-pakalpojumu sniedzējs. Nolikums papildināts 

ar iespēju pieteikumus iesniegt arī apvienību pārvaldēs. Konkursa pieteikumu pieņemšana 

notiek no 1.līdz 30.jūnijam, pasākuma datums – 15.septembrī. 

G.Kalniņš norāda, ka nolikuma 11.p. nepieciešams papildināt, ka pieteicēji ir arī 

iedzīvotāji, ne tikai institūcijas. A.Okmanis papildina, ka 13.p. norādīts, kādai nominācijai 

pieteicēji ir iedzīvotāji. B.Valdmane paskaidro, ka 1.pielikums paredz, ka nominācijas 

iesniedz uzskaitītās institūcijas, savukārt 2., 3.pielikums attiecas uz iedzīvotājiem kā 

pieteicējiem.  

J.Krievs izsaka priekšlikumus par nolikuma punktu precizēšanu: 2.p. svītrot 

“uzņēmuma” tēla popularizēšanu. A.Okmanis atbild, ka jebkura uzņēmuma dalība konkursā 

sekmē tā tēla popularizēšanu un tā ir jāveicina. G.Kalniņš papildina, ka uzņēmuma tēla 

popularizēšana notiek novada ietvaros, savukārt novada tēla popularizēšana jau ir valsts 

līmenī. J.Krievs turpina: nolikuma 5.p. norādīt, ka nolikuma pieejams VPVKAC klātienē; 

12.p. norādīt, ka nepieciešams “aizpildīt 1.pielikumu”; iesaka apvienot vienā punktā 15.3.p. 

un 15.4.p. A.Okmanis atbild, ka šajos punktos norādīti dažādi varianti, kā šos pieteikumus 

iesniegt. J.Krievs turpina, ka 16.p. jāprecizē vārdu “tabulu” uz “tabulas”, jo tās ir vairākas; 

18.1.p. neatbilst 7.p. norādītajam – rakstīt, ka “neattiecas uz nolikuma 7.p. minētajiem 

ierobežojumiem”. B.Valdmane paskaidro, ka tiek pārbaudīts, vai pieteiktie uzņēmēji atbilst 

7.p. noteiktajiem kritērijiem. J.Krievs turpina par vērtēšanas kritērijiem visām nominācijām, 

kāpēc citām ir trīs kritēriji, citām četri, un ka vērtēšanas kritēriji ir atšķirīgi. A.Okmanis 

norāda, ka pie kritēriju atlases strādājusi darba grupa, tas ir izdiskutēts. J.Krievs piekrīt 

darba grupas izstrādātajai kritēriju redakcijai, norādot, ka punktos jānosaka vienu terminu 

“komisija” un jautā, kāds ir pamatojums balvu nepiešķirt, ja pretendents attiecīgajā 

nominācijā ir bijis uzvarētājs iepriekšējo trīs gadu periodā. A.Okmanis paskaidro, ka katrā 

nominācijā ir kāds labākais uzņēmējs, tad sanāk, ka katru gadu balvu saņems viens un tas 

pats uzņēmējs. J.Krievs iebilst, ja uzņēmējs katru gadu arvien vairāk attīstās un mainās, 

kāpēc viņu nenovērtēt katru gadu; izsaka priekšlikumu noteikt 2 gadu periodu. A.Okmanis 

papildina, ka nav arī tik daudz pretendentu, ko izvirzīt.  

G.Kalniņš norāda uz 35.p. par balvas nepiešķiršanu – vai līdz tam var nonākt, ja 

izpildās kāds no 7.p. kritērijiem. A.Okmanis piekrīt, lūdz izteikt punktu citā redakcijā.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

precizēt nolikuma redakciju, pamatojoties uz izteiktajiem 

priekšlikumiem, 
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virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības konkursa “Bauskas novada 

Uzņēmēju gada balva” nolikuma apstiprināšanu” ar 

labojumiem. 

 

 

6.p. 

Par festivāla “Bauska TASTE” 2023.gada dalības maksas nolikuma apstiprināšanu. 

(J.Dūmiņš, G.Kalniņš, A.Okmanis, M.Mediņš, E.Grigorjeva) 

Ziņo: J.Dūmiņš. 

 Bauskas Kultūras centrs sagatavojis lēmuma projektu par festivāla dalības maksas 

nolikuma apstiprināšanu; tajā ietverta pretendentu pieteikšanās un potenciālo tirgotāju 

atlases kārtība. Izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, veiktas komitejā 

ieteiktās korekcijas. 

 G.Kalniņš jautā par 39.p., kāpēc nav atļauts tirgot “Stelpes minerālūdens”, bet gan 

“Mangaļi”. J.Dūmiņš atbild, ka šajā gadījumā ir sadarbība ar SIA “Cido Grupa” saistībā ar 

Bauskas alu, kurā noteikts tirgot konkrētu produkciju; “Stelpes minerālūdens” var slēgt 

līgumu ar SIA “Cido Grupa” par to iekļaušanu produkcijas sortimentā. G.Kalniņš izsaka 

priekšlikumu svītrot “Mangaļi”.  

 A.Okmanis jautā, kā nonāca pie sadarbības ar SIA “Cido Grupa”, uz kāda pamata tiek 

izcelts šis uzņēmējs. J.Dūmiņš paskaidro, ka vēsturiski kopš lielo pasākumu parādīšanās 

Bauskā, pašvaldības uzstādījums bija sadarboties ar vietējiem uzņēmējiem, t.i., ar Bauskas 

alus, šajā gadījumā tas ir SIA “Cido Grupa” sastāvā. A.Okmanis uzsver, ka vēlas redzēt 

sadarbības līgumu. J.Dūmiņš atbild, ka to nosūtīts e-pastā. A.Okmanis turpina, kāds ir 

mērķis nolikuma 39.p. – tirgot tikai konkrēta organizatora dzērienu produkciju. J.Dūmiņš 

atbild, ka SIA “Cido Grupa” ir viens no pasākuma finansiālajiem atbalstītājiem, pašvaldībai 

tiek maksāts par iespēju ekskluzīvi tirgot savu produkcijai. A.Okmanis jautā, vai budžeta 

ieņēmumos ir paredzēta šāda pozīcija. M.Abramčika apstiprina, ka 50 000 EUR ir paredzēti 

budžetā. A.Okmanis turpina, vai konkursā tika izvēlēts šis uzņēmējs. J.Dūmiņš atbild, ka 

konkursa nav bijis, tas ir izvēlēts, jo tā sastāvā ietilpst Bauskas alus.  

 M.Mediņš jautā, kas organizē TASTE festivālu. J.Dūmiņš atbild, ka pašvaldības 

iestāde “Bauskas Kultūras centrs”. M.Mediņš turpina par saistošo noteikumu par ielu 

tirdzniecību neievērošanu. J.Dūmiņš komentē, ka viss tiek ievērots, šis nolikums ir par 

papildus dalības maksu. M.Mediņš jautā par dalības maksā iekļauto elektrības pieslēgumu 

līdz 5 kW, uz kāda pamata tiek piemērota atlaide. J.Dūmiņš atbild, ka atlaides netiek 

piešķirtas, elektrības patēriņš līdz 5kW ir dalības maksā. G.Kalniņš papildina, ka dalības 

izcenojumā tiek ierēķināti 5kW, ja pārtērē, tad par katru jāmaksā 30 EUR. M.Mediņš sāk 

diskutēt par privāto uzņēmēju organizētiem pasākumiem, ka pašvaldības organizētiem 

pasākumiem ir kādi bonusi – elektrības pieslēguma nodrošināšana, nepieciešams pārskatīt 

tirdzniecības noteikumus. J.Dūmiņš izskaidro, kas iekļauts dalības maksā, elektrības apmērs 

noteikts kā minimālais, lai nodrošinātu darbību treilerim. A.Okmanis papildina, izskaidrojot 

dalības maksas principu un maksu par tirdzniecības nodevu, nekādas atlaides netiek 

piešķirtas.  

 G.Kalniņš jautā, vai izcenojumi ir pagājušā gada līmenī. J.Dūmiņš apstiprina.  

 A.Okmanis jautā, vai par katru pasākumu būs iesniegti izcenojumi, par Vimbu 

svētkiem tas netika iesniegts, kā arī Kultūras centrs nav aktualizējis iestādes izcenojumus. 

J.Dūmiņš paskaidro, ka līdz šim tirdzniecības nolikumus saskaņoja ar izpilddirektoru. 

A.Okmanis norāda, ka šis lēmums ir beidzies 2022.gadā un vērš uzmanību, ka jāiesniedz 

kopējais izcenojums vai katra pasākuma izcenojums. J.Dūmiņš pieņem ieteikumu 

turpmākam darbam.  
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 A.Okmanis rezumē, ka pirms balsojuma vēlas apskatīt sadarbības līgumu. 

 

Plkst.10:35 tiek izsludināts sēdes pārtraukums. 

Sēdi atsāk plkst.10:46. 

 

 A.Okmanis norāda, ka līgumā nav atrunāts par 50 000 EUR; SIA “Cido Grupa” par 

pakalpojumu maksā 10 890 EUR, pārējo maksā citi tirgotāji. Par šo summu SIA “Cido 

Grupa” tiek nodrošināta reklāma, ielūgumi u.c. līgumā minētie punkti. G.Kalniņš jautā, kas 

ir tie 50 000 EUR. J.Dūmiņš paskaidro, ka šajā summā ietilpst SIA “Cido Grupa” līgums un 

tirdzniecība; līgums tiks parakstīts pēc lēmuma pieņemšanas. A.Okmanis norāda, ka par 

šādu summu nav pieņemts lēmums, kā arī lēmuma projektā šāda summa nav norādīta; šī 

lieta ir jāsakārto. 

 E.Grigorjeva papildina, ka līdz jūnijam nepieciešams sakārtot jautājumus par 

izcenojumiem, nolikumiem; šim nolikumam ir tuvojošs termiņš; pēc pieejamās informācijas 

uzņēmums SIA “Bauskas alus” pastāv, pievērsīs uzmanību, lai līgums tiktu slēgts konkrēti 

ar SIA “Bauskas alus”. A.Okmanis uzsver, ka pagājušā gada novembrī tika aktualizēts 

jautājums par izcenojumu iesniegšanu; turpmāk galvenais būtu nodrošināt caurspīdīgumu; 

rezumē lēmuma projekta redakciju, nosakot, ka uz visiem pasākumiem jābūt izcenojumiem. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Voldemārs Čačs, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica) 

"pret" -  1 (Mārtiņš Mediņš) 

"atturas" -  1 (Guntis Kalniņš) 

"nepiedalās" -  1 (Jānis Dūmiņš) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

festivāla “Bauska TASTE” 2023.gada dalības maksas 

nolikuma apstiprināšanu”. 

 

 

7.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas novada Sociālais dienests” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

(K.Brūvele, G.Kalniņš, A.Okmanis, J.Krievs) 

Ziņo: K.Brūvele. 

 Veikti aprēķini iestādes maksas pakalpojumu izcenojumam, dažu pakalpojumu 

izcenojums ir precizēts, saistībā ar darba algas un ēku uzturēšanas izmaksu pieaugumu. 

Cenrādī norādīti izcenojumi par dienas aprūpes centra pakalpojumiem Rundāles, Svitenes, 

Viesturu pagastos, Saulainē, Bauskā, Iecavā; higiēnas pakalpojumiem Bauskā, aprūpei 

mājās pakalpojumiem Iecavā un Rundālē, veikti aprēķini arī telpu nomām Vecumniekos un 

Iecavā. Sociālās un veselības komitejas sēdē tika izteikti priekšlikumi par aprēķinu 

precizēšanu Vecumnieku struktūrvienības Sarkanā skolā,  kā arī cenrādis papildināts, 

norādot cenu bez PVN un par personu; tika iestrādāts priekšlikums par mērķa grupu 

norādīšanu, kura tiesīga saņemt konkrēto pakalpojumu, bet diskusijās ar juristiem un sociālā 

dienesta darbiniekiem vienojāmies, ka nevajadzētu norādīt cenrādī mērķa grupas, ir 
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atsevišķi saistošie noteikumi, kuri nosaka pakalpojumu saņemšanas kārtību, tāpēc aicina 

izvērtēt komiteju par šo mērķa grupu norādīšanu cenrādī.  

 G.Kalniņš norāda, ka komitejā nebija konkrēts šī priekšlikuma atbalsts, tas bija vairāk 

kā ieteikuma forma, pārējie precizējumi ir ņemti vērā. A.Okmanis izsakās, ja komiteja šo 

priekšlikumu neatbalstīja, tad to var neņemt vērā. G.Kalniņš izsaka iespēju par šī 

priekšlikuma iekļaušanu cenrādī lemšanai.  

 J.Krievs jautā par pakalpojumu Iecavnīcā par vienu stundu. K.Brūvele paskaidro, ka šo 

pakalpojumu var saņemt jebkurš Bauskas novada iedzīvotājs, bet citas pašvaldības 

iedzīvotājiem piemērojam maksu par pakalpojumu.  

 G.Kalniņš aktualizē precizēto cenrādi ar norādītajām mērķa grupām, izsaka 

priekšlikumu paskaidrojumus iekļaut šajā cenrādī. A.Okmanis apstiprina, ka pareizais būs 

koriģētais cenrādis.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu ‘Par 

Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas novada 

Sociālais dienests” maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu”. 

 

 

8.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Iecavas apvienības pārvalde” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

(N.Vāvers, G.Kalniņš) 

Ziņo: N.Vāvers. 

 Veikti aprēķini iestādes maksas pakalpojumu izcenojumiem Iecavas stadiona sporta 

laukumiem un jaunās sporta zāles nomai. Maksas pakalpojumu cenrādis stājas spēkā no šī 

gada 1.jūnija. Atzīt par spēku zaudējušu Iecavas novada domes 2014.gada lēmumu par 

maksas pakalpojumu izcenojumiem. 

 G.Kalniņš norāda par aprēķinu atšķirībām Iecavas pamatskolas sporta zālei un 

Skaistkalnes vidusskolas sporta zālei. Diskutē par personāla izmaksām, elektrības 

izmaksām, noslodzi katrā sporta zālē, kas arī veido atšķirīgus izdevumus. N.Vāvers izsaka 

izstrādāt visām sporta būvēm vienotus izcenojumus.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības iestādes “Iecavas apvienības 

pārvalde” maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu”. 

 

 

9.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestādes “Skaistkalnes vidusskola” sporta zāles 

maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

(S.Vāverniece, G.Kalniņš) 

Ziņo: S.Vāverniece. 

 Izglītības iestāde lūdz apstiprināt sporta zāles un trenažieru zāles maksas pakalpojumu 

izcenojumu aprēķinu, kas stāsies spēkā šī gada 1.jūnijā.  

 G.Kalniņš izsaka priekšlikumu trenažieru zāles īrei noteikt izcenojumu visai zālei 

kopīgu, bet personu skaits var būt dažāds. S.Vāverniece paskaidro, ka šobrīd par trenažieru 

zāli nemaksā, šis izcenojums paredzēts grupu nodarbībai ar vadītāju.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības izglītības iestādes “Skaistkalnes 

vidusskola” sporta zāles maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu”. 

 

 

10.p. 

Par ūdensapgādes un kanalizācijas tarifiem Brunavas, Ceraukstes, Codes, Dāviņu, Gailīšu, 

Mežotnes un Vecsaules pagastā. 

(L.Vasiļauska, J.Krievs, G.Kalniņš) 

Ziņo: L.Vasiļauska.  

 Sagatavoti aprēķini ūdensapgādes un kanalizācijas tarifiem pagastos, mainījušās tarifus 

veidojošās izmaksas elektroenerģijai, veikti atalgojumu aprēķini, kā arī mainījušās citas 

pozīcijas, kas veidojušas iepriekšējo tarifu. Tarifu samazinājums ir no 0,26 līdz 1,07 EUR 

par ūdeni un kanalizāciju. 

 J.Krievs jautā, cik bieži var mainīt tarifus. L.Vasiļauska atbild, ka to var darīt pēc 

nepieciešamības; šobrīd tarifs ir lielāks, kā faktiskās izmaksas, tāpēc tas tika pārskatīts.  
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 G.Kalniņš jautā, kā tiek veikti aprēķini Brunavā. L.Vasiļauska paskaidro, ka 

aprēķinātais tarifs veidojas kā faktiskās izmaksas ar plānoto līdz gada beigām.     

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 G.Kalniņš aktualizē jautājumu par tarifu pārskatīšanu kapitālsabiedrībās Vecumniekos. 

I.Romānovs pieņem šo ieteikumu darbam. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

ūdensapgādes un kanalizācijas tarifiem Brunavas, Ceraukstes, 

Codes, Dāviņu, Gailīšu, Mežotnes un Vecsaules pagastā”. 

 

 

11.p. 

Par papildu finansējumu skolēnu nodarbinātības pasākumam. 

(L.Briģe, J.Krievs, A.Mačeks, A.Okmanis, G.Kalniņš) 

Ziņo: L.Briģe. 

 Sagatavots lēmuma projekts par papildu finansējumu skolēnu nodarbinātības 

pasākumam. Pašvaldība piedāvā 124 darba vietas 3 vasaras mēnešos. Kopējās pasākuma 

izmaksas sastāda 95 444 EUR, no tiem NVA dotācijas apmērs 34 224 EUR apmērā, 

pašvaldības līdzfinansējums 61 220 EUR – finansējums NVA pasākumam 47 841 EUR 

apmērā 92 darba vietām 3 vasaras mēnešiem skolēniem vecumā no 15 līdz 20 gadiem un 

pašvaldības finansētās 32 darba vietas skolēniem vecumā no 13 līdz 14 gadiem 13 379 EUR 

apmērā. Šogad ir saņemts ļoti liels pieteikumu skaits (568 pieteikumi) – 13-14 gadīgo grupā 

231 pieteikums, 15-20 gadīgo grupā – 337 pieteikumi. Lūdz apstiprināt papildus 

finansējumu no pašvaldības budžeta līdzekļiem neparedzētiem gadījumiem. Visas rindas ir 

aizpildītas, pieteikumi tika izskatīti rindas kārtībā kārtībā, kā arī prioritāte bija 3+ ģimenes 

kartes īpašniekiem un sociāliem apstākļiem pakļautās ģimenes, pieteikumi tika saskaņoti ar 

darbu vadītājiem.  

 J.Krievs aktualizē 3+ ģimenes karšu īpašnieku prioritāru šķirošanu, tika saņemti 

pārmetumi, ka netiek atbalstītas citas ģimenes; vai šī 3+ kategorija bija kā noteikts kritērijs 

izvērtēšanā vai tā ir pašvaldības iniciatīva, iedzīvotājiem ir jāpaskaidro kritēriji, kāpēc kāds 

tiek strādāt vai kāpēc netiek. L.Briģe piekrīt, ka tā tam vajadzētu būt; šis ir otrais skolēnu 

nodarbinātības gads novada ietvaros, jāsaprot organizatoriskais process; nākamgad 

vajadzētu izstrādāt noteikumus par skolēnu nodarbinātības pasākumu.  

 A.Mačeks papildina par 3+ prioritāti – pašvaldībā ir ļoti daudz daudzbērnu ģimeņu, tie 

kuriem nav šī statusa, tie netiek iekļauti šajā pasākumā, kas arī veido šo neizpratni vecākos. 

L.Briģe piekrīt, ka 3+ karšu īpašniekiem jau ir daudz atbalsta veidu, tas ir jāizvērtē 

turpmākai darbībai un aicina sabiedrību izteikt viedokli. 

 A.Okmanis piekrīt, ka noteikumi ir nepieciešami, un vērš uzmanību, ka arī darba vietu 

skaits ir neliels, neatkarīgi no prioritāšu noteikšanas, vienmēr kāds būs neapmierināts. 

J.Krievs norāda, ka nepieciešams vecākiem izskaidrot šo procesu. 
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 G.Kalniņš jautā par 92 darba vietām NVA. L.Briģe atbild, ka tās ir darba vietas, ko var 

piedāvāt, NVA tās apstiprināja, līgums tikko ir parakstīts. A.Okmanis papildina, ka darba 

vietas tiek skatītas arī pēc bezdarba rādītājiem. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

papildu finansējumu skolēnu nodarbinātības pasākumam”. 

 

 

12.p. 

Par aizņēmumu projekta “Energoefektivitātes paaugstināšana sporta namam “Dartija” 

Iecavā” īstenošanai. 

(I.Bramane) 

Ziņo: I.Bramane.  

 Sagatavots lēmuma projekts par aizņēmumu projektam Iecavā. Pieņemti lēmumi par 

dalību projektā, bijuši lēmuma grozījumi attiecībā uz projekta kopsummas precizēšanu. 

Saskaņā ar aprīlī pieņemto lēmumu, kopējie projekta izdevumi 1 325 508 EUR, 

attiecināmie izdevumi 817 849 EUR, neattiecināmie izdevumi 507 658 EUR. Projekta 

ietvaros ēkai tiks veikti energoefektivitāti paaugstinoši pasākumi, kā arī apkārtējās 

teritorijas labiekārtošana, t.sk. ārējo komunikāciju pārbūvi. Iepirkumu līgumi ir noslēgti, 

darbi ir uzsākti, CFLA pieprasīts avansa maksājums. Nepieciešams nodrošināt noslēgto 

līgumu finansējumu par aizņēmuma saņemšanu 817 849 EUR apmērā.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

aizņēmumu projekta “Energoefektivitātes paaugstināšana 

sporta namam “Dartija” Iecavā” īstenošanai”. 

 

 

13.p. 



15 

 

Par projekta pieteikuma “Bezemisiju transporta līdzekļu iegāde Bauskas novadā” 

sagatavošanu. 

(I.Tijone, G.Kalniņš, A.Okmanis,A.Mačeks) 

Ziņo: I.Tijone.  

 Izsludināta Eiropas Savienības Atveseļošanas fonda kārta pašvaldību pieteikumiem 

finansējumam elektroautobusu iegādei skolēnu pārvadājumiem līdz šī gada 28.jūnijam. 

Izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē. Veiktas izmaiņas atlases un pēc uzraudzības 

vērtēšanas procesā. Būtiskākais – autobusu sildīšana tiks veikta, izmantojot biodegvielu, kas 

pagarinās arī nobraukto attālumu, tika precizēta skolēnu pārvadājumu uzskaite un papildus 

saimnieciskās darbības process, informācija par šiem nosacījumiem ir pievienota sistēmā kā 

informatīvais materiāls; pašvaldībai neliegs lādēt ar lādējamo staciju citus 

elektrotransportus; norakstāmajam transporta līdzeklim jābūt darba kārtībā un ar to var 

braukt līdz nomaiņai. Pieteikums ir sagatavošanas procesā, lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma 

projektu ar kopējām izmaksām 806 658,60 EUR apmērā, pašvaldības līdzfinansējums 139 

998,60 EUR apmērā. 

 A.Okmanis norāda, ka lēmuma projekta nosaukumā jānorāda “iesniegšanu”. 

 G.Kalniņš piebilst par izstrādātajām vadlīnijām, vai tās ir saprotamas, un cik 

pieteikumu iesniegts. I.Tijone atbild, ka CFLA mājaslapā norādītas pašvaldības, kurām 

projekti ir apstiprināti; vadlīnijas ir apzinātas un jautājumi izdiskutēti ministrijas līmenī.  

 A.Mačeks vērš uzmanību uz atvieglotiem nosacījumiem lādēšanai, apsildei un 

autoparka atjaunošanai turpmākā finansējuma saņemšanai.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Voldemārs Čačs, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Aivars Okmanis, Līga Rimševica) 

"pret" -  1 (Guntis Kalniņš) 

"atturas" -  1 (Jānis Dūmiņš) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

projekta pieteikuma “Bezemisiju transporta līdzekļu iegāde 

Bauskas novadā” sagatavošanu”. 

 

 

14.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022. – 2028.gadam Investīciju 

plānā. 

(I.Tijone) 

Ziņo: I.Tijone.  

 Lai nodrošinātu pašvaldības 2023.gada budžeta sasaisti ar plānošanas dokumentiem un 

varētu pretendēt uz ārējo finansējumu, nepieciešams aktualizēt Attīstības programmas 2022. 

– 2028.gadam Investīciju plānu. Veikti kārtējie pašvaldības Attīstības programmas 

Investīciju plāna grozījumi 7 rīcības virzienos – 17.1.1.p., 26.1.p., 26.2.p., 35.3.1.p., 

35.3.2.p., 35.3.3.p., 35.14.p., 49.1.4.2.p., 59.8.p., 68.1.27.8.p., 68.1.27.8.1.p., 68.1.27.9.p., 

68.1.27.9.1.p., 68.1.27.9.2.p., 83.2.p. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022. – 

2028.gadam Investīciju plānā”. 

 

 

15.p. 

Par valsts reģionālā autoceļa P87 Bauska-Aizkraukle ceļa posma pārņemšanu pašvaldības 

īpašumā. 

(A.Eglinska) 

Ziņo: A.Eglinska. 

 Pašvaldībā saņemts VSIA “Latvijas Valsts ceļi” iesniegums ar aicinājumu pārņemt 

valsts reģionālā autoceļa P87 Bauska-Aizkraukle posmu no 1,919 km līdz 2,743 km 

(Mēmeles ielas posms) Bauskas novada pašvaldības bilancē kopējā garumā 824 m.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par valsts 

reģionālā autoceļa P87 Bauska-Aizkraukle ceļa posma 

pārņemšanu pašvaldības īpašumā”. 

 

 

16.p. 

Par atmežošanas atļauju nekustamajā īpašumā “Pintes” Vecsaules pagastā. 

(D.Stubure) 

Ziņo: D.Stubure.  

 Pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu nekustamajā īpašumā “Pintes” Vecsaules 

pagastā zemes vienībā veikt meža atmežošanu 0,23 ha platībā. Saņemti atzinumi no Dabas 

aizsardzības pārvaldes, Valsts vides dienesta un Valsts meža dienesta, kompensācijas 

apmaksa ir veikta. Lūdz atļaut veikt meža zemes atmežošanu. 
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 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

atmežošanas atļauju nekustamajā īpašumā “Pintes” Vecsaules 

pagastā”. 

 

17.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - Smaidas-13, Ozolaine, Vecsaules 

pagasts, Bauskas novadā dienesta dzīvokļa statusa atcelšanu un atsavināšanu. 

(D.Stubure) 

Ziņo: D.Stubure. 

 Pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu atļaut iegūt īpašumā pašvaldībai piederošu 

dzīvokli Smaidas-13, Vecsaules pagastā 70 m2 platībā. Dzīvoklim ir noteikts dienesta 

dzīvokļa statuss, īrniecei nav īres un komunālo pakalpojumu maksas parādu. Sagatavots 

lēmuma projekts par dienesta dzīvokļa statusa atcelšanu un nodošanu atsavināšanai, 

pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - Smaidas-

13, Ozolaine, Vecsaules pagasts, Bauskas novadā dienesta 

dzīvokļa statusa atcelšanu un atsavināšanu”. 

 

18.p. 

Par nekustamā īpašuma Ceriņu iela 8, Bauskā atsavināšanu. 

(D.Stubure, A.Mačeks, A.Okmanis, V.Čačs, G.Kalniņš) 

Ziņo: D.Stubure.  

 Pašvaldībai pieder zemes vienība 6167 m2 platībā Ceriņu ielā 8, Bauskā ar noteiktu 

lietošanas mērķi – trīs, četru un piecu stāvu daudzdzīvokļu māju apbūve. Secināts, ka 
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lietderīgākais zemes gabala izmantošanas veids būtu jaunas zemas īres maksas dzīvojamās 

mājas būvniecība, ir apstiprināta zemas īres maksas mājokļu būvniecības atbalsta 

programma. Minētais zemes gabals būtu nododams atsavināšanai, pārdodot to izsolē ar 

nosacījumiem – dzīvojamās mājas būve ar kopējo platību 2500 m2, ne mazāk kā 50 

dzīvokļi, nodošana ekspluatācijā divu gadu laikā pēc pirkuma līguma noslēgšanas; 

nosacījumu neizpildes gadījumā nekustamais īpašums nododams bez atlīdzības Bauskas 

novada pašvaldībai. 

 A.Mačeks papildina, ka ALTUM atvērta programma zemas īres maksas mājokļu 

būvniecībai, bija doma šajā konkursā startēt kādai no kapitālsabiedrībai, bet tomēr 

secināms, ka nav tādas kapacitātes. Ir parādījies attīstītājs, kas vēlas uzbūvēt 58 dzīvokļu 

mājokli; tiek pieņemts lēmums par nodošanu atsavināšanai, pārdodot zemes gabalu izsolē ar 

nosacījumiem, paralēli tiek gatavoti saistošie noteikumi par iedzīvotāju mērķa grupu izveidi 

rindai, uz kuru attiektos šo dzīvokļu piešķiršanas kārtība; tālāk informācija par iedzīvotāju 

rindām tiek iesniegta attīstītājam, kurš slēgs līgumus par dzīvokļu izīrēšanu. Programma 

jāapgūst līdz 2024.gada beigām, izsludinot izsoli, tiks noteikts garāks termiņš pieteikumu 

iesniegšanai pretendentiem, kuri saņēmuši ALTUM atbalstu saskaņā ar pašvaldības 

saistošajiem noteikumiem. Paredzēts, ka mājoklis būs energoefektīvs.  

 A.Okmanis jautā par nosacījumiem – jānorāda “ne mazāk kā 2500 m2 un ne mazāk kā 

50 dzīvokļi”; jāprecizē laika periods lemjošajā daļā par nodošanu ekspluatācijā un par 

nosacījumu neizpildi. A.Mačeks atbild, ka divu gadu periodā ir jārealizē programma, 

iespējams pieprasīt pagarinājumu ALTUM programmā, bet ja trīs gadu laikā nekas netiek 

izdarīts, tad nekustamais īpašums jānodod pašvaldībai. A.Okmanis norāda, ka laika 

periodos ir nesakritība, un norāda, vai juridiski nevarēs apstrīdēt bez atlīdzības nodot 

pašvaldība, vai pašvaldībai būs jāatmaksā izsolē samaksātā summa, lūdz juridiski precizēt 

nosacījumus. 

 V.Čačs uzsver, ka jāsāk projektēt iela, lai varētu piekļūt īpašumam. A.Mačeks atbild, 

ka attīstītājs pats šo ceļa posmu izbūvēs līdz piekļuvei īpašumam. 

 G.Kalniņš izsakās par izmaksām. A.Mačeks paskaidro, ka ALTUM programmā ir 

nosacījumi izmaksām; attīstītājam ir pieredze ar šo programmu, nosacījumi ir zināmi, šāda 

veida mājokļi jau uzbūvēti Tukumā un Rīgā; pamatu ielikšanai būtu jānotiek līdz šī gada 

aukstajam periodam.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

nekustamā īpašuma Ceriņu iela 8, Bauskā atsavināšanu” ar 

labojumiem. 
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19.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Lauktehnika 6”-6, 

Rītausmas, Īslīces pagasts, Bauskas novadā atsavināšanu. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: M.Šarķis. 

  Pašvaldības īpašumā ir nekustamais īpašums “Lauktehnika 6”-6, Īslīces pagastā 46,5 

m2 platībā. Dzīvoklis ir ļoti sliktā stāvoklī, prasa lielus finanšu ieguldījumus. Sagatavots 

lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot to izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa 

“Lauktehnika 6”-6, Rītausmas, Īslīces pagasts, Bauskas 

novadā atsavināšanu”. 

 

 

20.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Lauktehnika 16”-40, 

Rītausmas, Īslīces pagasts, Bauskas novadā atsavināšanu. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: M.Šarķis.  

 Pašvaldībā saņemts īrnieces iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu “Lauktehnika 16”-40, Īslīces pagastā 70,2 m2 platībā. Nav īres maksu 

un komunālo pakalpojumu maksas parādu. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu 

atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa 



20 

 

“Lauktehnika 16”-40, Rītausmas, Īslīces pagasts, Bauskas 

novadā atsavināšanu”. 

 

 

21.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Tirgus iela 2C-28, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts īrnieces iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu Tirgus ielā 2C-28, Iecavā 48,4 m2 platībā. Sagatavots lēmuma projekts 

par nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

Tirgus iela 2C-28, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

22.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.13 “Misas 

Kūdra 1”, Misa, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane.  

 Pašvaldībā saņemts īrnieka iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu “Misas kūdra 1”-13, Vecumnieku pagastā 69,2 m2 platībā. Nav īres 

maksu un komunālo pakalpojumu maksas parādu. Sagatavots lēmuma projekts par 

nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Nr.13 “Misas Kūdra 1”, Misa, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

23.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3 “Misas 

kūdra 10”, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane.  

 Pašvaldībā saņemts īrnieka iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu “Misas kūdra 10”-3, Vecumnieku pagastā 54,4 m2 platībā. Nav īres 

maksu un komunālo pakalpojumu maksas parādu. Sagatavots lēmuma projekts par 

nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Nr.3 “Misas kūdra 10”, Misā, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

24.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.11 “Misas 

kūdra 12”, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldībā saņemts īrnieces iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu “Misas kūdra 12”-11, Vecumnieku pagastā 50 m2 platībā. Nav īres 

maksu un komunālo pakalpojumu maksas parādu. Sagatavots lēmuma projekts par 

nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 
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Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Nr.11 “Misas kūdra 12”, Misā, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.12 “Silmači”, 

Kurmenē, Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane.  

 Pašvaldībā saņemts īrnieces iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu “Silmači”-12, Kurmenes pagastā 68,8 m2 platībā. Nav īres maksu un 

komunālo pakalpojumu maksas parādu. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu 

atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Nr.12 “Silmači”, Kurmenē, Kurmenes pagastā 

nodošanu atsavināšanai”. 

 

26.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.5 

“Lieltenteni 2”, Valles pagasts nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane.  

 Pašvaldībā saņemts īrnieka iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu “Lieltenteni 2”-5, Valles pagastā 54,6 m2 platībā. Nav īres maksu un 

komunālo pakalpojumu maksas parādu. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu 

atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 
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 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Nr.5 “Lieltenteni 2”, Valles pagasts nodošanu 

atsavināšanai”. 

 

27.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Ziedoņi 26”, Rundāles 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(D.Neiberte) 

Ziņo: D.Neiberte.  

 Pašvaldības īpašumā ir nekustamais īpašums “Ziedoņi 26”, Rundāles pagastā 0,0353 

ha platībā. Tā turpmāka apsaimniekošana pašvaldībai nav racionāla. Sagatavots lēmuma 

projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot to izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

“Ziedoņi 26”, Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

28.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Ziedoņi 40”, Rundāles 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(D.Neiberte) 

Ziņo: D.Neiberte. 

 Pašvaldības īpašumā ir nekustamais īpašums “Ziedoņi 40”, Rundāles pagastā 0,1739 

ha platībā. Tā turpmāka apsaimniekošana pašvaldībai nav racionāla. Sagatavots lēmuma 

projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot to izsolē. 
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 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

“Ziedoņi 40”, Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Īslīces stacija 2”, 

Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(D.Neiberte) 

Ziņo: D.Neiberte. 

 Pašvaldības īpašumā ir nekustamais īpašums “Īslīces stacija 2”, Rundāles pagastā 

2,0390 ha platībā. Tā turpmāka apsaimniekošana pašvaldībai nav racionāla. Sagatavots 

lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot to izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

“Īslīces stacija 2”, Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

30.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Mazbērtužas”, Rundāles pagastā 

atsavināšanu. 

(D.Neiberte) 

Ziņo: D.Neiberte. 

 Pašvaldībā saņemts ZS “Jaunkalniņi IS” iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai 

pašvaldības nekustamo īpašumu “Mazbērtužas”, Rundāles pagastā 5,88 ha platībā. Zemes 
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gabalam noteikts starpgabala statuss. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu 

atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Mazbērtužas”, Rundāles pagastā atsavināšanu”. 

 

 

31.p. 

Par ūdensapgādes un kanalizācijas tarifiem Rundāles, Svitenes un Viesturu pagastā. 

(I.Čerļenoks) 

Ziņo: I.Čerļenoks. 

 Pašreizējie ūdensapgādes un kanalizācijas tarifi apstiprināti šī gada 26.janvāra sēdē, 

bet ņemot vērā elektroenerģijas izmaksu samazinājumu, nepieciešams veikt izmaiņas aukstā 

ūdens un kanalizācijas tarifos Rundāles, Svitenes un Viesturu pagastos, nosakot, ka lēmums 

stājas spēkā šī gada 1.jūnijā. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

ūdensapgādes un kanalizācijas tarifiem Rundāles, Svitenes un 

Viesturu pagastā”. 

32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības konkursa “Īsteno savu ideju Bauskas novadā!” 

līdzfinansējuma piešķiršanas apstiprināšanu. 

(E.Priedniece, G.Kalniņš, A.Mačeks) 

Ziņo: E.Priedniece.  

 Saskaņā ar Bauskas novada domes nolikumu Nr.30, paredz konkursa organizēšanu 

pretendentu izvirzīšanai līdzfinansējuma saņemšanai savas uzņēmējdarbības uzsākšanai vai 
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attīstībai, sekmējot uzņēmējdarbības vides attīstību Bauskas novadā. Tika izveidota 

vērtēšanas komisija, kura izvērtēja 15 iesniegtos biznesa ideju pieteikumus. Lēmuma 

rezultātā pašvaldības konkursa finansējuma saņemšanai izvirzīti 8 dalībnieki. 

 SIA “Rotkalni” piešķirts līdzfinansējums 3000 EUR apmērā uzņēmējdarbības 

attīstīšanai 5 logu nomaiņai stipro alkoholisko dzērienu ražošanas telpām. 

 Ivaram Zemītim piešķirts līdzfinansējums 2760 EUR apmērā uzņēmējdarbības 

uzsākšanai novada juridisko un fizisko personu piederošo īpašumu pieguļošo teritoriju 

sakopšanai. 

 IK “Tur ārā” piešķirts līdzfinansējums 4524 EUR apmērā uzņēmējdarbības attīstīšanai 

papildus inventāra iegādei radošiem svētku pasākumiem. 

 Agitai Maračkovskai piešķirts līdzfinansējums 4971 EUR apmērā uzņēmējdarbības 

uzsākšanai darbnīcas izbūvei dizaina apgaismojamo plauktu mikrozaļumu audzēšanai 

ražošanai un pārdošanai.  

 Mārtiņam Vilnītim piešķirts līdzfinansējums 2849 EUR apmērā uzņēmējdarbības 

uzsākšanai darbnīcas iekārtošanai, lai veidotu dizaina apgaismojuma elementus interjerā.  

 Aivim Volodkam piešķirts līdzfinansējums 3000 EUR apmērā uzņēmējdarbības 

uzsākšanai hidraulisko stūres mehānismu restaurācijai un remontam nepieciešamo iekārtu, 

instrumentu un izejvielu iegādei.  

 SIA “Ozolupīte” piešķirts līdzfinansējums 1800 EUR apmērā uzņēmējdarbības 

attīstīšanai reklāmas bukletu izstrādei glempinga “Mazie Mežgaļi” pakalpojumu 

popularizēšanai.  

 SIA “OZOLS SP” piešķirts līdzfinansējums 5000 EUR apmērā uzņēmējdarbības 

attīstīšanai atpūtas namiņa papildināšanai ar tūrismam piesaistošu piedāvājumu.  

 G.Kalniņš jautā par SIA “OZOLS SP” projekta biznesa plāniem, kurā vietā paredzēts. 

A.Mačeks izskaidro.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības Līdzfinansējuma konkursa 

“Īsteno savu ideju Bauskas novadā!” līdzfinansējuma 

piešķiršanas apstiprināšanu”. 

 

 

Sēdi beidz 2023.gada 18.maijā plkst.12:16. 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs    Aivars Okmanis 

 

     

Sēdes protokolētāja     Ieva Skujeniece 


